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Wichtige Tarif-Information Versandkosten 20.01.2022 

 
Sehr geehrte Kunden! 
 
 
Seit Herbst 2020 haben sich sowohl die Material/Verpackungs-, als auch die 
Logistik/Versand-Kosten im weitesten Sinn dramatisch und anhaltend erhöht. 
Insbesondere die Container-Kosten aus Asien und die Rohstoff-Preise für Holz (Paletten), 
Papier/Wellpappe und Folien haben zuvor nicht gekannte Höhen erreicht. 
Hinzu kommen deutliche Preis-Erhöhungen seitens unserer Spediteure. 
 
Wir haben diese Kosten bislang weitestgehend auf unser Buch genommen. 
Das Gesamt-Volumen des Kostenanstiegs lässt das aber nicht mehr zu. 
 
Mit Wirkung ab dem 01.02.2022 sind wir daher gezwungen, einen Teil dieser Kosten auch an 
Sie weiterzugeben. 
Bitte beachten Sie – vorbehaltlich Sondervereinbarungen - daher nachstehende 
Tarifänderungen. Diese gelten ab dem 01.02.2022; jeweils bis auf Widerruf: 
 
Important tariff information shipping costs 20.01.2022 
 
Dear Customers! 
 
Since autumn 2020, both the material/packaging and the 
Logistics/shipping costs in the broadest sense increased dramatically and continuously. In 
particular, the container costs from Asia and the raw material prices for wood (pallets), 
paper/corrugated board and foils have reached unprecedented heights. 
 
In addition, there are significant price increases on the part of our carriers. 
So far, we have largely included these costs on our books. 
However, the overall volume of the cost increase no longer allows this. 
With effect from February 1st, 2022, we are therefore forced to pass part of these costs also 
to you. 
 
This applies from February 1st, 2022; in each case until further notice. 
Please note - Special agreements excepted. 
 
Export (parcel deliveries shipping: respective shipping costs plus toll and logistics flat rate € 
3.90) 
  
For further information please get in touch with your contact person at DIDERICHS 
 
Weitere Information / further information https://diederichs.com/tarife/ 

https://diederichs.com/tarife/

